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província, per tal d’implantar la transmissió de les dades dels resultats electorals a través de PDAs. Un 
procediment més ràpid i a la llarga més econòmic. Les dades van des del dispositiu de cada Representant 
de l’Administració directament als ordinadors del Ministeri de l’Interior.

Passaven els dies i pel que fa als possibles partits polítics que concorrerien a les eleccions no es va dir ni 
mu durant moltes setmanes, tret de comentaris sobre algun possible fitxatge per a les llistes. 

L’estricte secretisme va durar fins al dia 20 d’abril, data en la que el Butlletí Oficial de la Província publicava 
les llistes electorals de tots els municipis de la província de Castelló i, com no, les de les Coves. 

Tot el poble ja sabia que només hi hauria dos candidatures i també qui eren els integrants de les dos 
llistes. Tots veïns i coneguts de la gent del poble. 

Finalment el PSPV-PSOE no presentava llista a les Coves.

Bé doncs, ja estava tot clar, Miguel Zaragozá i Jacobo Salvador tornarien a disputar-se l’alcaldia de les 
Coves, repetien com a caps de llista del PP i de JNP. Podia ser la revenja del 2007.

Van passar els dies, es va exposar el cens electoral 
i poques, molt poques reclamacions.  Semblava 
que tot estava bé pel que fa a les qüestions 
administratives.

Les especulacions ara anaven per un altre camí. 
Durant alguns dies van recaure sobre la quantitat de 
gent que havia votat per correu, un fet que també va 
donar molt que parlar. 

I entre unes coses i altres va arribar la campanya 
electoral. Ahí les dos formacions electorals van treure 
tot el múscul i totes les armes que tenien enllestides 
per a l’esdeveniment del 22 de maig. Això sí, cadascú a la seua manera, mentre un partit es decantava 
més per les aparicions televisives l’altre incidia en la informació a través de la seua web. En aquest apartat 
JNP va estar molt més actiu, segurament hi havia darrere un bon equip de gent treballant de valent, amb 
col·laboracions, vídeos promocionals, etc. Pel que fa a pancartes crec que van empatar, però ara ho dic 
de memòria, no tinc certesa.

Com no, tots dos van fer aplegar als veïns del poble les seus propostes electorals, encara que una de 
les formacions polítiques va ser més selectiva que l’altra a l’hora d’elegir les bústies on dipositar la seua 
propaganda.

PP i JNP, tots dos, van convocar a la gent en tres ocasions, una per a presentar la candidatura, l’altra 
per a presentar el programa electoral i una tercera per acomiadar la campanya electoral. A l’igual que en 
2007, el Partit Popular va utilitzar la Casa de la Cultura i JNP la pista de la Ravaleta. 

No conec com es fan estes coses en altres pobles, però estic segur que el nivell dels actes que es fan ací 
no és fàcil de superar.  Poca broma.

I així, entre convocatòries de reunions i mítings (ara sembla que ja no s’utilitza aquest terme) i repartiment 
de fulls informatives fins a última hora del darrer dia de campanya, es va aplegar a la jornada de reflexió per 
a la majoria de la gent i de preparació de la jornada electoral per als que aquell dia ens toca treballar. 


